



Dear Exhibitors,

New Dates of Beijing InfoComm China 2020: 28-30 September 2020

In February, we announced the postponement of Beijing InfoComm China 2020 due to the ongoing COVID-19 situation. We are pleased to confirm that the 3-day event is now set to run from **28-30 September 2020 at the China National Convention Center (CNCC)**.

We would like to thank all of you for your patience in giving us time to secure alternative dates, and we are grateful for your continued support and solidarity during this difficult time. In the months leading up to Beijing InfoComm China 2020, our team will work hard to deliver a show that will help in the rebound of the China market.

As the 2020 show is taking place in the later part of the year, we will schedule the 2021 show to **21 – 23 July 2021** to maintain a reasonable time frame between the two events so that you have sufficient time to prepare for the launch of new products and technologies in the following year.

We will look forward to working with all of you towards a successful Beijing InfoComm China 2020.

See you in September!

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Richard Tan'.

Richard Tan
Executive Director
InfoCommAsia Pte Ltd

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'See Lay Eng'.

See Lay Eng
Senior Director
InfoCommAsia Pte Ltd



尊敬的参展商：

北京 InfoComm China 2020 公布新展期: 2020 年 9 月 28-30 日

原定于 3 月举行的北京 InfoComm China 2020 因新型冠状病毒疫情影响而延期举办。今天，我们为展期的最终敲定而感到无比激动！为期 3 天的展览会确定将于 **2020 年 9 月 28-30 日(周一至周三)**，在**国家会议中心 (CNCC)**举办。

诚挚感谢所有参展商在这一特殊时期给予的理解、耐心和支持，让我们有充足时间做好展会延期的协调工作。接下来，团队将继续竭尽全力为各参展企业及观众呈现一场精彩绝伦的行业盛会，一起为疫情之后的国内市场复苏做好准备与贡献。北京 InfoComm China 团队将一如既往地与众参展商紧密合作，也让我们期待北京 InfoComm China 2020 能为各方带来更大效益。

鉴于本年展期定于下半年度，我们决定将明年北京 InfoComm China 2021 展期调整至 **2021 年 7 月 21-23 日**在国家会议中心(CNCC)举办，以确保两届展览会时间保持合理的间隔，也让贵司有更充裕的时间为下一年的新产品及新技术发布做好安排。

再次感谢您的耐心配合以及对北京 InfoComm China 2020 的鼎力支持。

9 月，北京见！

顺祝

商祺！

陈庭福

迅联展览（北京）有限公司

执行董事

施丽樱

迅联展览（北京）有限公司

高级总监